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Vergadering Commissievergadering van 12 juni 2025 
Datum 27 mei 2025 

Onderwerp Agp. 9.1 Beleidsnotitie Inclusief Moerdijk 

Geacht college, 

Naar aanleiding van RV Beleidsnotitie Inclusief Moerdijk heeft de fractie van de PvdA de 
volgende technische vragen: 

1. In de beleidsnotitie worden twee onderzoeken (uit 2017 en 2021) genoemd in 
hoofdstuk 2. Welke conclusies heeft het college uit deze onderzoeken getrokken? 

2. Hoe zijn deze conclusies zichtbaar in de inhoud van de beleidsnotitie? 

3. Zijn er in de periode 2022 - 2025 in Moerdijk gegevens geregistreerd of verzameld over 
de doelgroepen voor het inclusiviteitsbeleid? 

4. Beschikt de gemeente over data over de stand van zaken wat betreft fysieke 
toegankelijkheid en sociale inclusiviteit in Moerdijk? Zo ja: kan de raad deze 
informatie ontvangen of inzien? 

5. In de passage Middelen in het raadsvoorstel wordt voor 2026 en volgende jaren 
uitgegaan van een structurele inzet € 33.000 voor bekostiging van de werkgroep 
Inclusief Moerdijk. Hoeveel Fte betreft dit uit de eigen gemeentelijke organisatie?  

6. Wat is de verklaring voor het feit dat de kosten voor deze werkgroep in 2025 € 64.500 
bedragen voor een periode van 6 maanden? 

Met vriendelijke groet, 

de griffie 
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